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                  Power of Attorney for Iraq





I/We:  ……………………………………. 





Of :…………………………………….  





do hereby appoint Abu-Ghazaleh Intellectual Property TMP Agents "Trade Marks Agencies" and  The Advocate  (Salman  Hameedi Doshan) of Baghdad - Iraq P.O.Box 28361, Al-Dawoodi 12631, Baghdad, Iraq , jointly or severally, to act as my / our true and lawful agent to apply for and obtain registration of my / our Trade and service marks, patents and designs and domain names in Iraq to renew, amend, assign, register licenses, cancel our registered trademarks, patents and designs and domain names and for the purpose aforesaid to sign lodge applications, objections and all other documents which my be considered necessary, to call for a dispute, alter and amend such documents; and then to lodge complaints with the office, Courts and any other authorities in any civil and penal proceeding; to institute, commence, prosecute, abandon, defend, oppose, counterclaim, settle, adjust, compromise or refer to arbitration any action, suits, claims, disputes and any matter which may concern the subject matter of this instrument to the final end and determination; to attend to the execution of sentences obtained and receive money to the last stage; to appoint any substitute or substitutes and revoke such appointment and to give the substitute or substitutes so appointed such power as may be necessary or as the said agent shall consider desirable in their discretion and the above shall have the right to issue warning through the notary public and generally to do any law ful thing which my/or said agents  shall consider necessary or expedient for fully and effectually carrying out the purpose of this Power of Attorney.








توكيل 





أنا / نحن ……………………………………..........……





المقيمون في : …………………………………................





قد عينا أبوغزاله للملكية الفكرية تي . ام . بي . اجنتس "وكالات العلامات التجارية" والمحامي سلمان حميدي دوشان صندوق بريد 28361 الداوودي 12631 بغداد،جمهورية العراق مجتمعين أو منفردين ليكون كل منهما وكيلاً حقيقيا وقانونيا ويطلب ويحصل على تسجيل العلامات التجارية وعلامات الخدمة وبراءات الاختراع والنماذج الصناعية واسماء المجال العائدة لنا في العراق وعلى تجديد وتعديل ونقل ملكية وتسجيل حق استعمال وشطب وإلغاء العلامات التجارية وبراءات الاختراع والنماذج الصناعية واسماء المجال المسجلة وقد فوضنا كل منهما مجتمعين ومنفردين للغرض المذكور حق توقيع وتقديم كافة العرائض والوثائق والاعتراضات التي قد تكون ضرورية لذلك وتغييرها وتعديلها وله حق الخصومة و رفع الدعوى أو الدعاوي لدى الدوائر والمحاكم وأية سلطة أخرى سواء مدنية كانت أم جزائية وتقديمها والدخول فيها وتركها والدفاع عنها والاعتراض عليها والادعاء بالتقابل بشأنها والمصالحة عليها وتعديلها وفصلها وعلى طلب التحكيم في أي إجراء أو دعوى أو ادعاء أو نزاع آخر يخص موضوع هذه الوكالة إلى آخر درجة على تنفيذ الحكم أو الأحكام المستحصلة وقبض مبالغها وتعقيبها إلى آخر درجة وله أن يعين أي وكيل أو وكلاء وعزلهم وإعطائهم الحقوق والصلاحيات التي يراها ولكل منهما حق تسيير الانذارات بواسطة كاتب العدل ولكل منهما بصورة عامة أن يقوم  بأي عمل قانوني يراه ضرورياً أو معجلاً في تنفيذ موضوع هذه الوكالة.














                  








1- Do you have or ever have had a branch or main company, factory or assembly plant in Israel or have sold one to an Israeli? 


2- Do you have now or ever have had general agencies or offices in Israel for your Middle Eastern or international operations?  


3- Have you ever granted the right of using your name, trademarks royalty, patent, copyright or that of any of your subsidiaries to Israeli persons or firms?   


4- Do you participate or own of ever have participated or owned shares in an Israeli firm or business 


5- Do you render now or ever have rendered any consultative service or technical assistance to any Israeli firm or business?


6- Do you represent now or ever have represented any Israeli firm or business in Israel or abroad?


7- What companies in whose capital are you shareholders?  Please state the name and nationality of each company and the precentage of share to their total capital.


8- What companies are shareholders in your capital?





Please state the name and nationality of each company and the precentage of share to their total capital.


N. B. The above questions should be answered on behalf of the company itself and of all its branch companies, if any.


This power is valid until revoked.


Signed in .............................................................................


This    ..............................       day of    ..............................


Signature  ...........................................................................

















1--هل لديكم الآن أو كان لديكم في السابق فرع او مركز شركة رئيسي أو معمل أو مصنع تجميع في اسرائيل أو انكم بعتم احدها إلى اسرائيل؟





2- هل لديكم الان أو كان لديكم في السابق وكالات عامة أو مكاتب في اسرائيل لأعمالكم الشرق اوسطيه أو الدولية؟





3- هل سبق ان منحتم حق استعمال اسمكم أو جعالة العلامات التجارية او براءات الاختراع او حق النشر العائدة لكم او التي تعود لأي من فروعكم إلى شركات او اشخاص اسرائيليين؟





4- هل تساهمون او تمتلكون الآن او سبق لكم ان ساهمتم أو امتلكتم أسهماً في شركات أو اعمال اسرائيلية؟





5- هل تقدمون الآن او سبق وقدمتم خدمات استشارية أو مساعدات فنية إلى أي شركة أو عمل اسرائيلي؟





6- هل تمثلون الآن أو سبق ومثلتم أي شركة أو عمل اسرائيلي في اسرائيل أو خارجها؟





7- ما هي الشركات التي تمتلكون أسهماً في رأسمالها؟


يرجى بيان اسم وجنسية كل شركة والنسبة المئوية للأسهم الممتلكة من قبلها إلى رأسمالها الكلي.





8- ما هي الشركات المساهمة في رأسمالكم؟


يرجى بيان اسم وجنسية كل شركة والنسبة المئوية  للأسهم الممتلكة من قبلها إلى رأسمالكم الكلي.





ملاحظة: يجب الإجابة على الأسئلة أعلاه نيابة عن الشركات نفسها وعن كافة شركائها الفرعية إذا وجدت .





تبقى هذه الوكالة سارية المفعول إلى حين إلغائها. 





وقعت في .............................................................................





في اليوم  ...........   من شهر  ...........     سنة    ............





التوقيع .............................................................................

















